
   

 

 

Verslag Werkgroep Verenigde Wijken 
 
Dinsdag 17 september 2024 – 19:00 uur – Stadhuis 

 
  

Aanwezig: 
• Yves Vandoorne 
• Thierry Bouckenooghe 
• Matthias Defour 
• Sien Jacques 
• Stijn Verschoren 
• Martijn Lameire 
• Karel Deconinck 
• Frederik Moerman (nieuwe voorzitter Krottegem: heel actief) 
• Aline Soetaert 

 
Verontschuldigd: 

• Dirk Davidts 
 
Afwezig: 

• Davy Decottignies 
 

 Verslaggever:  
• Sien Jacques  

 
Eerste vergadering met nieuwe wijkwerker Sien Jacques. 

1. Goedkeuren vorig verslag 

 
Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.  
 
Volgende opvolgingspunten worden overlopen: 
 
Discussie:  
Buurtcheque 
Het is soms moeilijk om een buurt voor een buurtcheque af te bakenen. Er volgt een 
discussie over pro’s en contra’s, en mogelijke manieren om af te bakenen. Uiteindelijk zijn 
het vaak de wijkcomités die organiseren – de buurtcheque is bij de burger minder gekend 
– dus misbruik is eerder onwaarschijnlijk. 
 
Daarnaast wordt gevraagd of er nog budget over is? In 2023 werden 62 aangevraagd 
waarvan 54 cheques goedgekeurd, voor dit jaar zijn er nu reeds 54 goedgekeurd. 
 
Stoeltjes #VANRSL 
De Stoeltjes #VANRSL worden positief geëvalueerd. Ook het plaatsen van stoeltjes in de 
wijken na bevraging van potentieel geïnteresseerden is voor herhaling vatbaar.  
 

https://stadroeselare.sharepoint.com/sites/THEMAWijkenbeleidenParticipatie679/Gedeelde%20documenten/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FTHEMAWijkenbeleidenParticipatie679%2FGedeelde%20documenten%2FGeneral%2FWERKGROEP%20VERENIGDE%20WIJKEN%2FVergaderingen%20Verenigde%20Wijken%2F2024%2FOverleg%202024%2002%2006%2FOntwerpverslag%5FWVW%5F06022024%2Epdf&parent=%2Fsites%2FTHEMAWijkenbeleidenParticipatie679%2FGedeelde%20documenten%2FGeneral%2FWERKGROEP%20VERENIGDE%20WIJKEN%2FVergaderingen%20Verenigde%20Wijken%2F2024%2FOverleg%202024%2002%2006&p=true&ga=1


   

 

 

Besluit:  
 
Buurtcheque: 
Wijkwerkers houden vinger aan de pols naar potentieel misbruik toe. Er wordt 
aangeraden om de buurtcheque nog wat meer bekend maken bij de wijkcomités. 
Alternatieve subsidie voor kleinere projecten wekt interesse (projectsubsidie, maar 
kleinschalig, zie verder).  
 
Algemene conclusie: werkwijze afbakening buurten laten we voorlopig zo (principe van 
‘builen met de blutsen’).  
 
Stoeltjes #vanRSL 
We zullen de oproep herhalen volgend jaar, inclusief de bevraging van geïnteresseerde 
wijken.  

  
Actiepunten: 

Actie wie deadline 

De buurtcheques extra onder de aandacht 
brengen bij de wijkcomités 

Sien  

2. Vooruitblik netwerkmoment 26 november 

Discussie:  
 
Thema: ‘Verbinding en burgerzin’. Benadrukken hoe belangrijk de rol van de wijkcomités 
is voor samenhang, begrip en tolerantie in de wijk. 
 
Akkoord over theorie + quiz + comedian + praattafels.  
 
Ideeën voor praattafels met gespreksstarters: 

• Mensen uit hun huis lokken. Ook moeilijk te bereiken doelgroepen.  
o Hoe doe je dat? 

▪ Geef blaadjes persoonlijk af, niet gewoon in de brievenbus 
▪ Doe een activiteit zonder alcohol of beenham (ifv mensen met een 

migratieachtergrond) 
▪ .... 

 

Kunnen we tot wat meer personen per wijkcomité gaan? Tot 4 bvb? 
 
Besluit:  
Concept goedgekeurd, praattafels met gespreksstarters mogen er zeker bij.  

 
Actiepunten:  

actie wie deadline 

2-4 personen per wijkcomité? Navragen 
bij schepen 

Matthias  

Persfoto: zorgen dat er zeker pers komt 
OF geen persfoto regelen. 

Matthias  



   

 

 

Gespreksstarters voorzien in het thema; 
overleg met Wijkwerkers 

Sien  

3. Evaluatie DVDB 2024 + vooruitblik 2025 

Discussie:  
Ondanks het slecht weer was het opnieuw een positieve ervaring. 
 
Opmerkingen: 

• Muzikanten (Nederlanders met een go-cart) waren iets ouder, zij moesten met hun 
go-cart van Krottegem nog naar Beveren als volgende act begon en zijn toen 
verdwaald. 

• Orkestje voor Pantserstraat: had niet goed door dat ze als achtergrondmuziek 
bedoeld waren. Intermezzo/korte act is aangenamer dan een echte band die komt 
optreden. 

 
Nieuwe datum: vrijdag 23 mei (en dus niet laatste vrijdag).  
Reden: 

• Dit is de Internationale Dag van de Buren 
• We vrezen een materiaaltekort omwille van verschillende evenementen. 
• Voorkeur gaat uit om te vermijden om dit tijdens het Hemelvaartweekend te doen. 

 
Een vaste datum is gemakkelijker, maar de redenen zijn logisch. Zal belangrijk zijn om dit 
tijdig en duidelijk te communiceren naar de burgers! 
  
Besluit:  
Mag opnieuw zelfde zijn stramien als vorig jaar, mits rekening houden met de opmerking 
omtrent muziek. 
  
Actiepunten:  

actie wie deadline 

Andere datum: communicatie zal ruim én 
duidelijk moeten zijn naar de burger! 

  

4. Stavaza werkgroepen 

Discussie:  
 Werkgroep AED: 

• Twee comités per jaar kunnen hier gebruik van maken.  
• Al opleiding georganiseerd met wijkcomité Batavia en Rumbeke. 

 
De werkgroep geeft aan dat er veel meer interesse is dan enkel twee wijken per jaar.  
Het zou goed zijn moest er een scenario uitgewerkt worden waarbij de Stad de lesgevers 
en locatie voorziet en de wijkcomités de communicatie, uitnodiging en inschrijving 
opvolgen. Dit meer dan twee keer per jaar.  
 
Momenteel zijn hier echter geen middelen voor beschikbaar. Er wordt intern afgetoetst 
en teruggekoppeld op de volgende werkgroep.  
 



   

 

 

Werkgroep Materiaal 
• Lijst is goedgekeurd door juridische dient en werd bezorgd aan de wijkcomités. 
• Aanbod is nog niet genoeg bekend bij de wijkcomités: opdracht van de 

wijkcomités om deze informatie te verspreiden onder elkaar. 
 
Besluit:  

• Verder afstemmen AED opleiding.  
• Aanbod rond materiaal uitlenen is nog niet voldoende bekend: spread the word! 

 
Actiepunten:  

actie wie deadline 

Overleggen met collega’s van dienst 
Gezondheid omtrent sessies over AED. 

Matthias  

Aanbod uitwisselen materiaal aan bod 
laten komen op netwerkmoment 

Matthias/Sien/Johanna  

5. Herinnering aanvraag subsidies 

Discussie:  
 
Zie goedkeuring vorig verslag: 
 
Er zijn vaak projecten die (net) te klein zijn om in aanmerking te komen voor een 
projectsubsidie (die procedure is ook behoorlijk omvangrijk om aan te vragen).  
Zou het een idee zijn dat we een soort extra buurtcheque aanbieden, maar dan voor 
kleinschalige projecten? Waarmee je dan de kosten voor dat project kan dekken (een 
workshop, een spreker, knutselmateriaal, ...).  
 
Besluit:  
 
De werkgroep kan zich zeker vinden in dergelijk aanvullende beperkte subsidie. Dit is 
echter nog geen beslist beleid en maakt deel uit de volgende legislatuur.  
  
Actiepunten:  

actie wie deadline 

Extra soort buurtcheque voor 
kleinschalige buurtprojecten voorzien, 
met ruimere aankoopmogelijkheden. 

Matthias Beslissing 
volgende 
legislatuur 

6. Varia 

• Interesse in de tijdelijke buurtplek van Labland (wijkcomité Groenpark), maar er 
zijn nog enkele hordes te nemen (keuring) vooraleer de Stad kan overgaan over 
eventuele aankoop. Indien er niet overgegaan wordt tot een aankoop, verlaat het 
Tiny House eind oktober 24 terug de Stad.  

 
• Systeem rond aanvragen voor eenvoudige zaken o.a. via het evenementenloket (bv 

een bord zetten met reclame voor een event van het wijkcomité, of een drink) is 



   

 

 

heel erg omslachtig. Dit moet voor sommige zaken vereenvoudigd worden --> die 
risicoanalyse komt standaard mee om in te vullen. 

 
• Markten in Beveren en Krottegem zijn opgestart (Beveren nu zaterdag). Dit zijn 

beiden burgeriniatieven. Voor Rumbeke is er niemand gevonden die dit wil 
trekken. Er wordt momenteel wel een alternatief uitgewerkt vanuit de Stad onder 
de naam Rumbeekse Ramblas. Dit is wel geen burgerinitiatief. 
 
Werden de wijkcomités in Rumbeke bevraagd? Aanwezigen op de vergadering 
hoorden hier niets van.  
 

• Burgerinitiatieven zijn een grote meerwaarde, en hebben vaak nog positieve 
neveneffecten. Uitdaging om aan de burger duidelijk te maken dat er van de 
burger zelf ook actie verwacht wordt over ingediende projecten (samen handen uit 
de mouwen steken). Een markt opzetten vraagt veel energie.  

 
• Bezoek wijkcomités: 

o Zijn er nog nieuwe comités opgestart? Vraag om eens langs te gaan met de 
wijkwerker en iemand van deze vergadering (via whatsappgroep). Nieuw 
wijkcomité in Rumbeke aan het kerkplein: nog niet langs geweest! 

o Zijn er comités waar we al lang niets meer van hoorden? Moeten we daar 
ook eens langsgaan? Oproep verspreiden naar de wijkcomités.  

o Het zou wel goed zijn dat de wijkwerker in één legislatuur minstens elk 
wijkcomité eens (probeert) te bezoeken. Wijkwerker OF iemand uit deze 
vergadering. 
 

• Volgende vergadering via poll in de whatsappgroep --> bij voorkeur de dinsdag. 
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